Legal Mentions

Company Identification
Savoir Travel Design, SAS
481, chemin de l’Hubac
06620 Le Bar sur Loup
Siret / Siren with a shared captal amount of 1000€  Siren: 993 075 191 00011
RCS
Intra-community VAT number: 
Phone number: + 33 6 63 05 71 55
Email: sandra@savoirtraveldesign.com

Website Host
Hosting company: Wix Inc: PO box 40190 San Francisco CA 94140 USA
Telephone: + 1 800 600 0949
E mail: support@wix.com
Publication director : Sandra Rouchaleau – Founder & managing director
Intellectuel Property
All the content on this site including text, images, graphics, logos and layout is the exclusive property of Savoir Travel Design unless otherwise stated. 
Any reproduction, distribution, modification or publication of these elements in whole or in part, is strictly prohibited without prior written consent. 
Privacy and Data Protection
In accordance with the EU General Data Protection Regulation (GDPR – Regulation EU 2016 / 679:
· The data collected through the forms is soley used for professional communication and service purposes. 
· You have the right to access, correct, delete or object to the processing of your personal data. 
· To exercise these rights, contact: sandra@savoiirtraveldesign.com
· Your data will not be shared or sold to third parties. 

Terms of use
By accessing this website, the user agrees to comply with these terms and conditions. Savoir Travel Design reserves the right to modify the contact or access to the website at any time, without prior notice. 

Applicable Law
These notices are governed by French law. Any dispute shall be summitted to the competent courts of Grasse, France. 


Mentions legals:
La Société
Societé Savoir Travel Design 
SAS au capital de 1000€
Siège social : 481, chemin de l’Hubac 06620 Le Bar sur Loup
RCS : 
N° TVA intracom :
Contact : sandra@savoirtraveldesign.com
Directeur de la publication : Sandra Rouchaleau
L’Hébergeur du site
Website Host
Hosting company: Wix Inc: PO box 40190 San Francisco CA 94140 USA
Telephone: + 1 800 600 0949
E mail: support@wix.com
Propriété intellectuelle
Conformément au Règlement Général sur la Protection des Données (RGPD – Règlement UE 2016/679 :
· Les données collectées via les formulaires sont utilisées exclusivement à des fins professionnelles. 
· Vous disposez d’un droit d’accès, rectification, de suppression et d’opposition concernant vos données personnelles. 
· Pour exercer ces droits : sandra@savoirtraveldesign.com
· Les données ne sont ni cédées ni revendues et sont conservées pendant une durée maximum de 5 ans. 
Cookies
Ce site utilise des cookies afin d’analyser la fréquentation et d’améliorer l’expérience utilisateur. Vous pouvez gérer vos préférences via votre navigateur ou la bannière de consentement. 
Conditions d’utilisation
L’accès et l’utilisation du présent site impliquent l’acceptation pleine et entière des présentes conditions générales. 
Savoir Travel Design se réserve le droit de modifier le contenu ou les modalités d’accès du site à tout moment, sans préavis. 
Droit applicable
Les présentes mentions légales sont soumises au droit français. 
Tout litige sera porté devant les tribunaux compétents de Grasse, France. 

